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Kontrolu zákonnosti a správnosti 
návrhu na uznesenie vykonali : 
 
 
JUDr. K. Balážová 
 
 
 

 
Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo 
v Rožňave 
 

A/  s c h v a ľ u j e    

 
1.Ostránenie betónových ihlanov na západnej časti 
Námestia baníkov 
 
2.Natretie a farebné odlíšenie obrubníkov 
v západnej časti námestia, ktoré oddeľujú chodník 
a parkovacie plochy podľa poslaneckého návrhu 
Romana Ocelníka 
 
U k l a d á 
Realizovať schválený návrh. 
 
Z: prednostka MsÚ 
T: do 30.04.2014 
 
B/  n e s c h v a ľ u j e 
 

 
 



Dôvodová správa poslanca Romana Ocelníka 

Pán primátor, pani prednostka, páni poslanci 

  

S poukázaním na ochranu zdravia a životov obyvateľov a návštevníkov Rožňavy dávam 
nasledovný poslanecký návrh, ktorý žiadam pre akútnosť zaradiť do najbližšieho rokovania 
MZ. 

  

1., Okamžite odstrániť všetky nebezpečné ihlany zo západnej strany Námestia baníkov, 
dočasným riešením môže byť vodorovné farebné značenie oddelenia cesty od parkoviska. 
V budúcnosti, ak sa vytvorí finančná rezerva, je možné použiť vhodné, zdravie a životy 
neohrozujúce doplnky. Toto  riešenie je reálne, a musím podotknúť, že ani na východnej 
strane námestie nie sú umiestnené žiadne zábrany. 

  

2., Na západnej časti je chodník od parkoviska delený obrubníkom, ktorý je veľmi slabo 
viditeľný a stáva sa často, že tadiaľ prechádzajúci ľudia končia po páde na zemi, čoho som 
bol neraz svedkom aj ja. Navrhujem urýchlene tento obrubník v prvom rade farebne natrieť 
a do budúcna nájsť možnosť trvalej nápravy. 

  

Verím, že tento návrh získa väčšinovú podporu a tak odvrátime  možné ohrozenia na zdraví 
a životoch a tým sa vyhneme aj možným súdnym sporom a následným náhradám. 

  

Roman Ocelník, poslanec MZ Rožňava 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vyjadrenie komisií: 
 
Komisia výstavby: 
Komisia výstavby neodporúča MZ schváliť poslanecký návrh p.Romana Ocelníka 
 


